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Betreft: Vragen op grond van art 43 RvO inzake autodiefstallen 
 

Geacht college van B & W, 
 

De Brunssumse VVD verneemt met grote bezorgdheid de alarmerende berichten in onze 
gemeente en overige Parkstadgemeenten over een toename van autodiefstal in de laatste 
weken/dagen, die vaak in de late uren of in de vroege ochtend plaatsvinden. Dit heeft geleid 
tot onrust onder de bewoners, die zich steeds minder veilig voelen in hun eigen 
woonomgeving. 
 

De diefstallen lijken zorgvuldig te worden uitgevoerd, waarbij voertuigen meestal van 
particuliere opritten of openbare parkeerplaatsen worden gestolen. Het lijkt erop dat de 
daders zich specifiek richten op dure of gewilde modellen, wat aangeeft dat er mogelijk 
sprake is van een georganiseerde groep criminelen die zich toelegt op autodiefstal. 
 

De recente incidenten hebben voor veel bewoners, niet alleen getroffenen, gezorgd voor 
extra zorgen en een verhoogd gevoel van onveiligheid. Ze zijn bang om hun voertuigen 's 
nachts buiten te laten staan en vragen zich af wat de gemeente kan doen om deze situatie te 
verhelpen. Er zijn verschillende meldingen bij de politie gedaan, maar ondanks hun 
inspanningen lijkt de problematiek nog niet afgenomen. 
 

Het is van groot belang dat wij samen als gemeenschap deze situatie aanpakken en ervoor 
zorgen dat onze straten weer veilig worden voor iedereen. 
 

Naar aanleiding van voornoemde stelt de Brunssumse VVD de volgende vragen: 
1. Is het college bekend met de toename van autodiefstallen in de laatste weken/dagen in 

onze gemeente en overige aangrenzende gemeenten in Parkstad? 
2. Kan het college aangeven of en zo ja, welke maatregelen genomen zijn om de diefstallen 

te onderzoeken en heeft er hierdoor verhoogde surveillance plaatsgevonden in met name 
de nachtelijke uren? 

3. Kan het college aangeven welke preventieve waarschuwingen c.q. advies aan bewoners 
is gedaan om beveiligingswaarschuwingen voor hun voertuigen te treffen? 

4. Wat kan het college doen om met name in de getroffen gebieden het gevoel van 
veiligheid te verhogen en/of de bewoners actief te betrekken bij het melden van verdachte 
activiteiten? 

5. Heeft het college in dit kader ook contacten gelegd met de overige gemeenten in Parkstad 
en zo ja, zijn er nadere afspraken gemaakt en welke zijn deze? 

6. Heeft het college in dit kader ook contacten gelegd met collega’s van politie in de 
grensregio en zo ja, wat zijn de reacties, enz.? 

 

De VVD-fractie ziet een snelle beantwoording per omgaande tegemoet. 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Namens VVD-fractie Brunssum, 
 

T. Theunissen A. de Haas 
raadslid commissielid 


